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»میاچ« و» منافی«  در راه آهن 
مربی تیم فوتبال راه آهن شهرری از اضافه شدن مربی و بازیکن پیشین 
تیم پرس��پولیس به کادر فنی این تیم خبر داد. محمد دایی در پایان تمرین 
تیم فوتبال راه آهن در مورد اعضای کادر فنی این تیم گفت: "ژلکو میاچ" تا 

پنجشنبه به جمع نفرات کادر فنی تیم راه آهن اضافه می شود.
وی در ادامه از انتخاب جواد منافی به عنوان یکی از اعضای کادر فنی تیم 
راه آهن خبر داد و خاطر نشان کرد: علی دایی سرمربی، بنده و رضا فروزانی 
که جانشین گل محمدی شده است به همراه میاچ و منافی اعضای کادر فنی 
را تشکیل می دهیم و بهزاد غلامپور مربی دروازه بان  هاست. دایی همچنین 
خاطر نشان کرد: مولایی مربی بدنساز تیم خواهد بود و مسعود عالی پور هم 

به عنوان آنالیزور به جمع نفرات قبلی اضافه می شود. 

کمیته اخلاق فوتبال اعلام کرد

متخلفانی که "حق الناسی" نداشته اند می توانند به 
فعالیت شان ادامه دهند! 

ستاد رسیدگی به تخلفات حرفه ای فدراسیون فوتبال با انتشار اطلاعیه ای 
اعلام کرد متخلفانی که به هر جهت اشتباهاتی مرتکب شده اند و در این ستاد 
پرونده دارند اما از اشتباهات آنها حق الناسی ضایع نشده و یا موجب وهن به 
حیثیت جامعه فوتبال نشده، می توانند با ش��رایط خاص به فعالیت خود در 

فوتبال ادامه دهند. 

بهروان: پاسخی به صحبت های حسن زاده نمی دهم 
غلامرضا بهروان، سرپرست س��ازمان لیگ برتر در مورد صحبت های 
اس��ماعیل حس��ن زاده در خصوص ممانعت از حضور تیم های بدهکار در 
لیگ برتر اظهار داش��ت: در مورد کمیت��ه انضباطی و آقای حس��ن زاده 
صحبت نمی کنم، تنها ای��ن جمله را می گویم که هر وق��ت در فوتبال به 
قاطعیت رسیدیم، می توانیم بگوییم موفق هس��تیم. بهتر از خودشان در 
مورد این صحبت ها سؤال کنید.بهروان در مورد زمان های مختلف اعلام 
شده به باشگاه ها برای ارسال مدارک به فدراسیون، افزود: به علت اینکه 
باش��گاه ها را می شناس��یم، ابتدا 30 خرداد و س��پس 17 تیرماه آخرین 
فرصت ارسال مدارک بود، البته زمان ارسال مدارک را زودتر اعلام کردیم 
تا خودمان نیز زمان برای بررسی کامل مدارک داشته تا عیب و ایرادهای 
آنها را برطرف کنیم. در این روزها من و س��ایر اعضای سازمان لیگ تمام 
توان مان را صرف این موض��وع کردیم تا مدارک بدون هیچ مش��کلی به 

AFC ارس��ال ش��ود.

ولاسکو:  شرح حال ما
مانند بارسلونا و تيم ملي آلمان بود!

صفحه4 

اولادي: با ملوان به توافق رسیدم
اولادي در خصوص شرایط فعلي اش مي گوید:  با اینکه یك 
سال دیگر با پرسپولیس قرارداد دارم ولي هنوز این باشگاه با من 
تسویه حس��اب نکرده و رضایت نامه ام را دریافت نکرده ام. من 
منتظر هستم تکلیفم مشخص ش��ود تا با تیم جدیدم قرارداد 
ببندم، فکر مي کنم سر مسؤولان پرسپولیس شلوغ است ولي 
امیدوارم تا یکي دو روز آینده تکلیفم مش��خص شود. در حال 
حاضر در حال گرفتن تسویه حس��اب هس��تم و فکر نمي کنم 

مشکلي به وجود بیاید.
از اولادي در م��ورد تیم آینده اش س��ؤال مي کنیم که این 
گونه جواب مي دهد:  من با مس��ؤولان باش��گاه ملوان در حال 
مذاکره هستم و دوست دارم به این تیم برگردم. ملوان بازیکنان 
و کادر فني بس��یار خوبي دارد و جو بس��یار خوبي در این تیم 

حاکم است. 

700 میلیون مبلغ توافقي استقلال 
با مجتبي جباري 

مجتبي جباري شماره 8 جنجالي اس��تقلال در این روزها 
مذاکرات نسبتا مثبتي با مسؤولان این باشگاه داشته و احتمال 
ماندنش در جمع آبي پوش��ان بسیار زیاد اس��ت. بعد از اینکه 
مذاکرات ابتدایي طرفین به بن بس��ت خورد استقلالي ها یك 
پیشنهاد مالي جدید به مجتبي دادند و گویا آنها در دور جدید 
مذاکرات ب��ا یکدیگر به توافق رس��یده اند. یك منب��ع آگاه در 
باشگاه استقلال به سایت گل خبر داد که مبلغ قرارداد جباري 
با آبي پوشان براي فصل آینده 700 میلیون تومان است که البته 
گفته مي شود بندهایي در این قرارداد وجود دارد و اگر جباري 

مصدوم شود از مبلغ قرارداد او کسر خواهد شد.

 جلسه »ژوزه«  با بازیکنان پرسپولیس
تمرین دیروز پرسپولیس در ورزشگاه درفشی فر برگزار شد. 

    دراین  تمرین ب��ا وجود اعلام قبلی هی��چ خبری از مربی 
دروازه بان های جدید نبود.

     قبل از تمرین جلسه ژوزه با بازیکنان برگزار شد. ژوزه بیش 
از همه با کریمی صحبت می کرد.

     در حاشیه تمرین پزشك پرس��پولیس اعلام کرد تا 3 روز 
آینده جواب تست ارتوپدی بازیکنان خواهد آمد. همچنین قبل 
از بازی با صنعت نفت آب��ادان در تاریخ 30 تیر ک��ه اولین دیدار 
این تیم در لیگ برتر خواهد بود از بازیکنان تس��ت تغذیه گرفته 

خواهد شد.
    ماهینی با وجود مصدومیت در تمری��ن دیروز با بازیکنان 

ذخیره به تمرین پرداخت.
گفتني است پرسپولیس روز دوشنبه در دیداری دوستانه برابر 

آلومینیوم هرمزگان 2 بر یك شکست خورد.

 تاتنهام در پی گلر لیون
هوگو لوریس، دروازه بان لیون هفته گذش��ته با پیشنهاد 15 
میلیون یورویی از سوی سران تاتنهام روبه رو شده بود. لیونی ها این 
پیشنهاد را رد کردند تا تاتنهام رقم پیشنهادی خود را 2 میلیون 
یورو افزایش دهد.آندره ویاش بواش که به تازگی هدایت تاتنهام 
هاتسپر را به دس��ت گرفته، قصد دارد با آوردن کاپیتان تیم ملی 
فرانس��ه به وایت هارت لین تا مدت ها خیالش را بابت دروازه این 
تیم راحت کند. از این رو زمانی که س��ران لیون پیشنهاد نخست 
تاتنهام را رد کردند، او ب��ا ارائه مبلغ بالاتر بار دیگر خواهان جذب 

لوریس شده است.

آیا سرمربی پرسپولیس پروین و یارانش را حذف می کند؟
»ژوزه«  حاضر به همکاری با کمیته فنی و مدیر راهبری نیست!  

سرویس ورزش 
 با وجود این که علی پروین مدیر راهبری تیم فوتبال 
پرس��پولیس اعلام کرده بود،دلیل اصلی انتخاب مانوئل 
ژوزه به عنوان س��رمربی این تیم  وع��ده قهرمانی وی در 
رقابت های لیگ برتر بود،سرمربی چند میلیاردی باشگاه 
پرسپولیس در نخستین نشست مطبوعاتی خود این ادعا را 
رد کرد و در ادامه با کنایه از کسانی که از جانب وی چنین 
ادعایی را مطرح کردند گفت اگر مشخص شود که فردی 
چنین ادعایی را انجام داده اس��ت می ت��وان به این نکته 

کلیدی رسید  که آن فرد از فوتبال هیچ چیز نمی فهمد!
بسیاری از فوتبالی ها پیش بینی کردند پروین در برابر 
این کنایه معنادار سرمربی جدید تیم فوتبال پرسپولیس 
از خود واکنش نش��ان دهد ت��ا حاش��یه ای جدید برای 
پرسپولیس به وجود بیاید اما نزدیکان علی پروین مدعی 
شدند پروین بابت این اتفاق زیاد ناراحت نیست بلکه وی 
بیشتر از بی مهری مدیرعامل باشگاه ناراحت است چون 
پیش از این ک��ه مانوئل ژوزه این جمل��ه را تکذیب کند، 

محمد رویانیان این حرکت را انجام داد.
نزدیکان علی پروین مدعی اند،مدیرعامل پرسپولیس با 
این اظهارنظر علی پروین را زیر س��وال برده است به همین 
دلیل علی پروین ای��ن روزها زیاد از ش��رایط پیرامونش در 
باشگاه پرسپولیس راضی نیست.مصاحبه مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس با یکی از خبرگزاری ها  درباره دلایل عقد قرارداد 
ژوزه مانوئل باعث دلخوری شدید پروین شده است به همین 
دلیل ممکن است علی پروین در اقدامی کاملا غیر منتظره از 

ادامه فعالیت با باشگاه پرسپولیس انصراف دهد تا حاشیه ای 
جدید گریبانگیر پرسپولیس شود.

در شرایطی که احتمال قهر مدیر راهبری تیم فوتبال 
پرسپولیس از سوی برخی نزدیکان علی پروین مطرح شد، 
وی روز دوشنبه برای عادی نش��ان دادن شرایط خود در 
پرسپولیس دومین بازی تدارکاتی پرسپولیس در آستانه 
شروع فصل را از نزدیك تماشا کرد تا به این ترتیب شایعات 

مرتبط با خود را تکذیب کند.
پروین پس از شکس��ت سرخپوش��ان برابر آلومینیوم 
هرمزگان مدعی شد قضاوت درباره ژوزه مانوئل بسیار زود 
است بلکه باید به وی فرصت بدهیم تا وی بتواند تفکرات 

خود را در پرسپولیس به اجرا درآورد.
 با این حال باید به این مطلب اش��اره کرد که سرمربی 
تیم فوتبال پرس��پولیس هی��چ علاقه ای ب��ه فعالیت زیر 
نظر کمیته فنی یا مدیر فنی ن��دارد، ژوزه مانوئل همانند 
مصطفی دنیزلی در مفاد ق��رارداد پر حرف و حدیث خود 
اعلام کرده است به هیچ عنوان تحت نظر مدیر یا کمیته 

فنی فعالیت نخواهد کرد.
برخی منابع خبری نزدیك به باش��گاه پرسپولیس با 
تایید این موضوع مدعی ش��دند اگ��ر کمیته فنی قدرت 
اجرایی داشت پیشنهاد آنها برای حضور یکی از اعضای این 
کمیته به عنوان دستیار مانوئل در کادر فنی پرسپولیس 
عملی می شد اما ابقای محس��ن عاشوری از سوی مانوئل 
نش��ان داد این مربی هیچ یك از تصمیمات خود را با این 

مجموعه هماهنگ نخواهد کرد.

سازمان لیگ به استقلال راهکار داد

بائو کنار گذاشته می شود تا جانواریو جذب شوند
سازمان لیگ به استقلال اجازه داده است در ازای خارج کردن نام 

یکی از بازیکنان جدیدش فابیو جانواریو را جذب کنند.
 به گزارش قدس آنلاین، باشگاه استقلال در شرایطی پیگیر جذب 
فابیو جانواریو اس��ت که 7 س��همیه لیگ برتری خود را جذب کرده و 
قرارداد این 7 بازیکن نیز در هیات فوتبال استان تهران به ثبت رسیده 
است. با توجه به ثبت قرارداد این بازیکنان به نظر می رسید که امکان 
جذب بازیکن جدید به کلی منتفی باشد اما سازمان لیگ راهکاری را 
پیش روی مسوولان باشگاه اس��تقلال قرارداد تا آن ها بتوانند بازیکن 

دلخواه خود را جذب کنند. 
در تماس��ی که باش��گاه استقلال با س��ازمان لیگ داش��ته آلبرت 
گریگوریان به مسوولان باشگاه استقلال گفته است که اگر قرارداد یکی 
از 7 سهمیه لیگ برتری خود را فسخ کنند می توانند با جانواریو قرارداد 

بسته و نام او را در لیست فصل بعد قراردهند. 
به این ترتیب اس��تقلالی ها دنبال گزینه ای هستند تا از لیست 
خارج کنند. یك منبع موثق در باشگاه اس��تقلال اعلام کرد که نام 
میثم بائو به احتمال زیاد از لیس��ت خارج خواهد ش��د تا جانواریو 
جایش را بگیرد. چنانچه بائو از لیست استقلال خارج نشود جانواریو 
فقط از نیم فص��ل دوم لیگ دوازده��م می تواند با برای اس��تقلال 

ب��ازی کن��د .

شکایت پیکان از بازیکن تیم ذوب آهن
باشگاه پیکان رسماً از "ماچادو"، هافبك پرتغالی که سابقه حضور در 

تیم ذوب آهن را هم دارد، شکایت کرد.
ماچادو بعد از عقد قرارداد داخلی با پیکان برای ثبت قراردادش در 

هیأت فوتبال حاضر نشد. 

در صورت قبول شرایط مالی ما

دايي: جباری و مجيدی را می خواهيم!

علی دایی شصت و ششمین مهاجم 
برتر جهان در قرن ۲۱

بنابر اعلام فدراسیون آمار و تاریخ فوتبال جهان 
علی دایی شصت و ششمین گلزن برتر جهان در قرن 
21 است. به نقل از سایت این فدراسیون علی دایی 
که در س��ال های پایانی دوران ورزشی خود در قرن 
حاضر برای تیم ه��ای هرتابرلین آلمان و صباباتری 
بازی کرد موفق شد 44 گل در دیدارهای باشگاهی 
قاره ای به ثمر رس��اند. مطابق این گ��زارش دیدیه 
دروگبا ، مهاجم ساحل عاجی شانگهای شن هوا چین 
در تیم های المپیك مارسی و چلسی 100 گل به ثمر 

رسانده و بهترین گلزن قرن حاضر است. 
پس از او میروسلاو کلوزه،  گلزن تیم ملی آلمان 
در تیم های کایزرس لاترن، وردربرمن، بایرن مونیخ 
و لاتزیو ایتالیا 90 گل به ثمر رس��انده و در رده دوم 
جای گرفته است.در رده سوم نیز رود فان نیستلروی 
هلندی با 87 گل زده برای تیم های منچستریونایتد 

، رئال مادرید و هامبورگ صاحب رده سوم است.

فدراسیون آمار و تاریخ فوتبال اعلام کرد



آرش عسکری
باش��گاه های سرش��ناس 
ایرانی به مح��ض این که 
متوجه ش��دند محمدرض��ا خلعتبری 
تمایلی به ادامه فعالیت در لیگ امارات 
ندارد،تصمیم گرفتند با پیش��نهادهای 
وسوس��ه کننده خود زمینه جذب این 

بازیکن را فراهم سازند .
اس��تقلال، سپاهان،تراکتورسازی 
و پرس��پولیس به عنوان ج��دی ترین 
باشگاه های خواهان حلعتبری هر یك 
برای خرید این بازیکن پیش��نهادهای 
قابل توجهی را ارائه دادن��د اما از میان 
این باش��گاه ها تنها یك باشگاه بود که 
محمدرضا خلعتب��ری تمایل زیادی به 
پیوستن به آن را داشت، اما وی برای این 
که شرایط پیشنهادهای خود را خراب 
نکند هیچ حرفی در خصوص تمایل خود 
به این باشگاه لیگ برتری به میان نیاورد 
تا همچنان به عنوان یك بازیکن شاخص 

در بازار نقل و انتقالات شناخته شود.
با سپری ش��دن هفته های ابتدایی 
فص��ل نق��ل و انتق��الات، مش��تریان 
خلعتب��ری کاه��ش یافت،ت��ا این که 
س��رانجام محمدرضا خلعتبری پس از 
عقب نشینی برخی مش��تریانش پرده 
از علاقمندی خود نس��بت به باش��گاه 
سپاهان اصفهان برداشت تا با یك رقم 
قابل توجه پیراهن ای��ن تیم را در فصل 

دوازدهم لیگ برتر به تن کند. 
مس��وولان باش��گاه س��پاهان که از 
هفته ها قبل مطمئن بودند این بازیکن 
در نهایت ب��ه عضویت این باش��گاه در 
می آی��د در مدت��ی ک��ه خلعتب��ری با 
پیشنهادهای باشگاه های لیگ برتری رو 
به رو شد به فکر تامین منابع لازم برای 
قرارداد این بازیکن بودند به همین دلیل 
علیرضا رحیمی و همکارانش بدون جار 
و جنج��ال  راهکارهای تامی��ن قرارداد 
میلیاردی خلعتبری را بررس��ی کردند 
که در نهایت این اتف��اق با جدایی فابیو 

جانواریو حل و فصل شد.

برخی منابع خبری با اشاره به قرارداد 
یك میلیارد و س��یصد میلیون تومانی 
خلعتبری با باشگاه سپاهان در خصوص 
نحوه جذب این بازیکن مدعی ش��دند، 
مدیران باشگاه سپاهان با فسخ قرارداد 
جانواریو پیش پرداخت لازم برای جذب 
خلعتب��ری را فراهم آوردن��د از طرفی 
پس از جدایی ناگهانی برونو سزار گفته 
می ش��ود پولی که بابت غرامت جدایی 
سزار از سپاهان به حساب سپاهان واریز 
خواهد شد به عنوان منبع تامین قرارداد 
خلعتبری مورد اس��تفاده ق��رار خواهد 
گرفت تا سپاهان با بحران مالی در قبال 

این قرارداد مواجه نشود.
اگر س��پاهان برای تامین ق��رارداد 
مالی محمدرضا خلعتبری از این راهکار 
استفاده کند، به نوعی جذب این بازیکن 
نام آشنا برای سپاهان شبیه جذب یك 
بازیکن معمولی به حساب می آید چون 
سپاهانی ها با پولی که به هیچ وجه روی 
آن حس��اب باز نکرده بودن��د موفق به 

جذب خلعتبری شدند.  
اما نکته کلیدی و جالب توجه در این 
میان خالی ماندن دس��تان علی فتح ا... 
زاده و محمد رویانیان در ماجرای جذب 
این بازیک��ن ملی پوش فوتب��ال ایران  
اس��ت. با وجود آنکه این دو مدیرعامل 
با اظهارات پر س��ر و ص��دای خود بارها 
مدعی شدند این بازیکن را به استخدام 
باشگاه تحت مدیریت خود در خواهند 
آورد اما به دلیل نداشتن منابع مالی لازم 
فقط آب در هاون کوبیدن تا سپاهانی ها 
با چراغ خاموش در این پ��روژه یکی از 
بهتری��ن بازیکنان فعل��ی فوتبال ایران 
را ب��ه خدمت بگیرن��د و با ی��ك تیر دو 
نشان بزنند هم استقلال و پرسپولیس 
را از داشتن خلعتبری محروم کنند هم 
خودش��ان صاحب امتیازی ویژه شوند.
رحیمی کاری را کرد که ساکت با تمام 
تبحرش در جذب بازیکن نتوانسته بکند 
و از ذوب آه��ن چنین ماهی درش��تی 

جذب کند.

گزارش کوتاه

پولادی: در پرسپولیس سرگردان 
نیستم

مهرداد پولادی ، هافبك تیم فوتبال پرسپولیس 
در خصوص تغییرات مکرر در پس��تش نیز گفت: 
من با این کار س��رگردان نیستم، قبلا تجربه بازی 
در پست های دفاع چپ، هافبك وسط و یك پست 
دیگر را داشته ام و این شرایط برای من اتفاق جدیدی 
نیست. هدف من این است که به پرسپولیس کمك 
کنم، فرقی ندارد که در چه پستی بازی کنم.پولادی 
در پایان خاطرنشان کرد: تیم بسیار خوبی در اختیار 
داریم فقط نیاز به هماهنگی بیشتر داریم. ما فوتبال 
روانی انجام می دهیم اما خودت��ان می دانید در 2 
بازی گذش��ته تیم ها برای مقابله با ما بیشتر دفاع 
می کنند و در کمترین فرصت های خود به فکر ضد 
حملات هستند، باید برنامه ای برای این تیم ها که در 

بازی های لیگ برتر هم کم نیستند داشته باشیم.

نکونام: دوست دارم در اوساسونا 
بمانم

جواد نکونام این روزها یکی از سوژه های مهم 
در فصل نقل و انتقالات به شمار می رود. کاپیتان 
تیم ملی ایران که با پیشنهاد های متعددي مواجه 
شده، اظهار داشت: پیشنهاد های خیلی خوبی از 
ترکیه،  قطر و ایران دریافت کرده ام. فصل قبل از 
ترکیه نیز پیشنهاد داش��تم و نزدیك بود به این 
لیگ بروم. اکنون الغرافه قطر حاضر است با من 
قرارداد امضا کند و به اوساس��ونا 2 میلیون یورو 
بپردازد اما هدف من این است که به فعالیت در 
اوساسونا ادامه دهم. سال های خیلی خوبی را در 
لالیگا تجربه کردم و اکن��ون از زندگی در اینجا 
راضی و خشنود هس��تم. نکونام افزود: دوستانم 
در ایران به من می گویند در اوساس��ونا بمانم و 
قراردادم را به اتمام برس��انم و بع��د در ایران به 

دوران ورزشی ام خاتمه دهم.

مس کرمان امروز برابر سایپا 
مس کرمان از اردوی 12 روزه خود در ترکیه 
به ایران بازگشت و اکنون نیز در تهران اردو زده 
اس��ت. این تیم امروز در دی��داری تدارکاتی به 

مصاف سایپا می رود.

پیشنهاد ذوب آهن به مهاجم 
مصري 

روزنامه   صدي البلد مصر اعلام کرد که باشگاه 
ذوب آهن براي جذب احمد علي مهاجم ناراضي 
»الاس��ماعیلي« مصر به او رق��م 500 هزار دلار  
پیش��نهاد داده و در آس��تانه عقد ق��رارداد با او 
قرار گرفته اس��ت. این مهاجم مصري با باشگاه 
»الاسماعیلي« دچار اختلاف شده است، به خاطر 
عدم دریافت مطالباتش از فیفا ش��کایت کرده و 

خواستار فسخ قراردادش شده است. 
باشگاه الاهلي هم که پیش از این هدایت آن 
را مانوئل ژوزه بر عهده داشته خواستار جذب این 
مهاجم مصري ش��ده بود، اما رقم بالاي باشگاه 

الاسماعیلي مانع عقد قرارداد این بازیکن شد. 

حرف فدراسیون هم دو تا است؟

آیت الهي: باشگاه هاي بدهکار تا 
نیم فصل مهلت دارند

باشگاه هایي که بدهي هاي س��ال گذشته را 
تسویه نکرده باشند حق شرکت در لیگ برتر را 
نخواهند داشت. این اولتیماتومي بود که سازمان 
لی��گ و کمیته انضباط��ي فدراس��یون فوتبال 
طبق روال هر ساله در آس��تانه شروع لیگ برتر 
از خودشان صادر کردند.محرومیت 8 باشگاه از 
حضور در لیگ برتر که نام پرسپولیس و استقلال 
هم در میان آنه��ا بود، مي توانس��ت خبر مهم و 
تکان دهندهاي براي فوتبال باش��د. اما حتي در 
روزهایي که این خبر روي صفحه اول روزنامه ها 
قرار گرفت، باز هم کسي به چشم خریدار به آن 
نگاه نکرد چون تجربه این س��ال ها به همه ثابت 
کرده که مس��ؤولان فدراس��یون فقط اعلام این 

تصمیم ها را بلدند نه اجراي آن ها را!
دیروز و در فاصله 48س��اعت تا پایان مهلت 
پرداخ��ت بدهي ه��ا، آیت الله��ي نایب رئی��س 
فدراسیون فوتبال اعلام کرد مهلت باشگاه هاي 
بدهکار ت��ا پای��ان نیم فصل اول تمدید ش��ده و 
بنابراین باش��گاه هاي بدهکار مي توانند در لیگ 
برتر شرکت کنند. خبري که حتي قبل از اعلام 
نیز همه از آن باخبر بودند چون فدراسیون فوتبال 
و مسؤولانش را در این سال ها خوب شناخته اند.

جلال حسینی: بازیکنان آلومینیوم 
انگیزه زیادی داشتند 

مدافع ملی پوش پرسپولیس اعتقاد دارد نتایج 
بازی های دوس��تانه مهم نیست و تلاش می کنند 
در لیگ نتایج خوبی به دس��ت آورند. سید جلال 
حسینی درباره حضور مانوئل ژوزه در پرسپولیس 
گفت: در حال حاض��ر در م��ورد کادر فنی نظری 
نمی دهم. مربیان تازه کار خود را آغاز کرده اند و باید 
شناخت پیدا و سپس صحبت کنیم. کادر فنی تیم 
ما کارنامه بسیار خوبی دارند و امیدوارم بتوانیم با آنها 
به هدف خودمان برسیم.وی در مورد شکست 2 بر 
یك برابر آلومینیوم هرمزگان در دیداری دوستانه 
عنوان ک��رد: در این دیدار صاحب ت��وپ و میدان 
بودیم و به خوبی بازیس��ازی کردیم. فرصت های 
زیادی خلق کردیم اما توپ هایم��ان درون دروازه 
نرفت. آلومینیومی ها با انگیزه زیادی که داشتند ابتدا 
به دنبال تساوی و سپس برد بودند. آنها در بیست 
دقیقه پایانی به غیر از یکی دو فرصتی که داشتند 
به زمین ما نیامدند. نتیجه بازی های دوستانه مهم 

نیست. تلاش می کنیم در لیگ اشتباه نکنیم.

شکایت اکبرمحمدي از علیپور !
سرمربی تیم ملی فوتبال جوانان گفت: از کسانی که 
علیه من اتهام زدند شکایت کردم تا از خود دفاع کنم. اکبر 
محمدی درباره شکایت از علیپور دبیر ستاد رسیدگی به 
تخلفات حرفه  ای فوتبال تصریح کرد: وقتی آقای علیپور 
بدون اطلاع و تحقیق اتهام��ی را وارد می کند باید آن را 
ثابت کند. با توجه به جلسه ای که با مسؤولان فدراسیون 
داشتم به توصیه آنها قرار شد از طریق کمیته انضباطی 

این مساله را پیگیری کنم و طبق قانون جلو بروم.
وی افزود: من یا تخلف کرده ام و باید ثابت ش��ود و یا 
انجام نداده ام و کسی که این اتهام را زده باید جواب بدهد. 
با آبروی من بازی شده است. در قالب یك فرد حقیقی و 
حقوقی نمی توانم اجازه دهم هر کسی در هر پستی به من 
حمله کند. نیاز دارم جوانان تیم ملی به من اعتماد کنند. 
من هم از علیپور و هم قنبرزاده مدیرعامل نفت تهران و 
بیرانوند دروازه بان این تیم که علیه من صحبت کرده بود 

شکایت کردم.
قنب�رزاده: ما ه�م از اکب�ر محمدی ش�کایت 

کرده ایم
منصور قنب��رزاده ، مدیرعامل باش��گاه نف��ت تهران 
در مورد ش��کایت اکبر محم��دی از او و بیرانوند بازیکن 
تیم نفت تهران، گفت: ای��ن موضوع اش��کالی ندارد، ما 
هم از محمدی ش��کایت کرده ایم. هن��وز از نزدیك اکبر 
محمدی س��رمربی محترم تیم ملی جوان��ان را ندیده ام 
و هیچ خصومت شخصی با ایشان ندارم اما باید حقیقت 

مشخص شود. به همین دلیل 
از فدراسیون خواسته ایم هر 
3 طرف این قضی��ه را یعنی 
بیرانوند، محمدی و نماینده 
باشگاه پرسپولیس را بخواهد 
تا قضیه روشن شود و بدانیم 

چه کسی راست می گوید.
وی تأکید کرد: محمدی 
خودش می گوید به باشگاه 
پرس��پولیس مش��اوره داده 
اس��ت. می خواهم بدانم آیا 
س��رمربی تیم مل��ی باید به 
باش��گاه ها در م��ورد جذب 
بازیکن مش��اوره بدهد؟ آیا 
نبای��د س��رمربی تی��م ملی 
نگاهی یکسان به باشگاه ها 
داشته باش��د؟ در ضمن اگر 
قرار بر مشاوره بود، بهتر بود 
مشاوره درست داده می شد.

ژاپنی ها آماده دیدار با تیم ملی 
نوجوانان و ذوب آهن

تیم ملی فوتبال نوجوانان ژاپن برای برگزاری 3 بازی 
دوستانه با تیم های ملی نوجوانان ایران و ذوب آهن وارد 
ایران شد. تیم های ملی نوجوانان ایران و ژاپن پنجشنبه 
هفته جاری اولین بازی خود را س��اعت 18 در ورزشگاه 
دس��تگردی برگزار می کنند. 24 تیر هم ژاپن به مصاف 
تیم ذوب آهن که قهرمان نوجوانان ایران ش��ده می رود. 
این بازی ساعت 18 در ورزش��گاه دستگردی برگزار می 
شود و 26 تیر بار دیگر نوجوانان ایران و ژاپن به مصاف هم 
می روند که این مسابقه ساعت 16 در دستگردی برگزار 

خواهد شد.

پیروزی فولاد  مقابل نفت 
تیم های نف��ت تهران و ف��ولاد خوزس��تان در دیدار 
تدارکاتی به مصاف هم رفتند و تیم فولاد موفق ش��د 2 
بر یك به پیروزی برس��د. گل های تیم فولاد را لوسیانو 
و ساس��ان انصاری به ثمر رس��اندند و تك گل تیم نفت 
تهران از روی نقطه پنالتی توس��ط مصطفی مهدوی به 

ثمر رسید.

قاضی: شکست در دیدارهای دوستانه 
مهم نیست

محمد قاضی ، مهاج��م تیم فوتبال پرس��پولیس در 
خصوص2 شکست پرس��پولیس در دیدارهای دوستانه 
قبلی گفت: همان طور که خودتان اطلاع دارید ما در فصل 
بدنسازی بودیم، به هیچ عنوان به دنبال توجیه باخت ها 
نیس��تم، اما اصلا برای ما این 2 باخت مهم نیست و هیچ 
نگرانی در این زمینه نداریم. وی افزود: ما بازی های خوبی 
را مقابل حریفان انجام دادیم و مطمئن باشید با گذشت 
زمان روز به روز بهتر خواهیم ش��د. شما به نظم تیمی ما 
دقت کنید، بالاخره این بازیکنان تازه کنار همدیگر قرار 

گرفته اند و نیاز به فرصت دارند.

آقازمانی:دروازه بان آلومینیوم 
هرمزگان به همه چیز می خندید

س��امان آقازمانی ، هافبك تیم فوتبال پرس��پولیس 
درباره درگیر ی اش ب��ا دروازه بان آلومینی��وم هرمزگان 
در دیدار دوس��تانه روز دوش��نبه که با شکست 2 بر یك 
سرخپوشان خاتمه یافت، گفت: مش��کل خاصی وجود 
نداش��ت. در چند صحن��ه دروازه بان حریف   ش��یطنت 
می کرد و من از او خواستم فوتبال بازی کند اما او به همه 
چیز می خندید.وی افزود: به او گفتم چرا بازی را ش��روع 

نمی کنی، او لبخند  زد و  گفت دوست دارم.

هفته آینده جلسه کمیته فنی پرسپولیس 
با توجه به اینکه انتخاب سرپرس��ت پرس��پولیس به 
کمیته فنی سپرده ش��ده اعضای این کمیته هفته آینده 
در جلسه ای به بررسی گزینه های مورد نظر برای انتخاب 
سرپرست می پردازد.طبق اعلام حمید درخشان یکی از 
اعضای کمیته فنی، به احتمال فراوان این جلسه روز شنبه 
آینده در باشگاه پرسپولیس برگزار می شود. در این جلسه 
درباره شرایط پرس��پولیس هم مس��ائلی مطرح خواهد 
شد.رضا وطنخواه، علی پروین، حمید درخشان، ابراهیم 
آش��تیانی و افش��ین پیروانی اعضای کمیته فنی باشگاه 

پرسپولیس را تشکیل می دهند.

در صورت قبول شرایط مالی ما

دايي: جباری و مجيدی را می خواهيم
 عل��ي دای��ي م��ي گوید 
فصل گذشته هم در چنین 
ش��رایطي کار خ��ود را با راه 
آهن آغاز ک��رد، اما در پایان 
فصل این تیم را به بهترین رتبه در تاریخ باشگاه 

رساند. 
سرمربي تیم فوتبال راه آهن اظهار کرد: من 
از سال گذشته یك قرارداد 2 ساله مشروط با 
راه آهن بسته بودم و دست خودم بود که سال 
دوم را لغو کنم یا این که در تیم بمانم. قرار بود 
تمرین هاي راه آهن از 15 خرداد شروع شود و 
من هم 2 روز قبل از این تاریخ تازه از مسافرت 
برگشته بودم، اما مسؤولان باشگاه در آن زمان 
گفتند بودجه کافي براي تیم نداریم و حداکثر 
در ماه شهریور مي توانیم پول بازیکنان و کادر 
فني را بدهی��م. هنگامي که بح��ث واگذاري 
باشگاه به ش��رکت هواپیمایي فراز قشم پیش 
آمد، مسؤولان این شرکت با من صحبت کردند 
و من هم به آنها ش��رط کردم پیش از هر چیز 
مطالبات قبلي بازیکنان پرداخت شود و گفتم 
اگر این کار انجام شد براي ادامه همکاري با هم 

صحبت مي  کنیم. 
دای��ي افزود: خدا را ش��کر مال��کان جدید 
باش��گاه به قولش��ان عمل کردند و مطالبات 
بازیکنان از 3، 4 س��ال قبل پرداخته شد. الان 
دیگر کمتر بازیکني پیدا مي شود که هنوز پولي 

از راه آهن طلب داشته باشد. 
علي دایي در پاسخ به این سؤال که آیا براي 
فصل جدید قولي به باشگاه راه آهن داده یا خیر، 
گفت: من هیچ قولي به مالکان باشگاه ندادم. 
تنها گفتم تلاش مي  کنیم با راه آهن به نتیجه  
خوبي برسیم، همان طور که فصل قبل راه آهن 
به بهترین رتبه اش در تاریخ خود دست یافت. 
س��رمربي راه آه��ن درب��اره بازیکناني که 
احتمالا تا چن��د روز بعد به ای��ن تیم خواهند 
آمد، گفت: ما در حال حاض��ر تنها با جهانگیر 
عسگري از تیم داماش گیلان قرارداد رسمي 
امضا  کرده ای��م و پنج � ش��ش بازیکن دیگر را 
مدنظر داریم. س��عي مي  کنیم تا پنجشنبه به 

طور کامل تیم را ببندیم. 
وي درباره شایعه حضور مجیدي و جباري 
در راه آهن هم گفت: این 2 بازیکن جزو بزرگان 
فوتبال ما هستند و هر مربي دوست دارد با این 
بازیکنان کار کند. فرهاد که هم بازي خودم در 
تیم ملي بوده و جباري هم بازیکن بسیار خوبي 
است. همه جوره این 2 بازیکن را قبول دارم چه 
از نظر فني و چه به لحاظ اخلاقي، اما باش��گاه 
ما حد و حدود مالي خاصي براي خودش دارد 
که آنها را رعایت مي کن��د. مطمئنا اگر این 2 
بازیکن در چارچوب مالي باش��گاه باشند ما با 

این 2 نفر کار مي  کنیم. 

دایي درباره استعفاي انصاري فرد از مدیر 
عاملي باش��گاه راه آهن گفت: پیش از این که 
من به راه آهن بیای��م، انصاري ف��رد در مدیر 
عاملي ابقاء ش��ده بود و قرار بود که ما کارمان 
را انجام دهیم، اما هر کسي شرایط خودش را 
دارد و نمي دانم چه اتفاقي افتاد. شاید انصاري 
فرد دوس��ت نداش��ت با من کار کند. او بزرگ 
من است و من هیچ وقت پش��ت سر او حرف 
نمي زنم، اما اگر قرار بود که مالکان قبلي باشگاه 
همچن��ان در رأس کار مي ماندند من به هیچ 

وجه با آنها کار نمي کردم. 
دایي با اش��اره به این که هیچ مذاکره اي با 
پرسپولیس براي قبول هدایت این تیم نداشته، 
گفت: من به هیچ عنوان صحبتي با مسؤولان 
باشگاه پرسپولیس نکردم و تنها در روزنامه  ها 
خوانده ام که این صحبت مطرح ش��ده است. 
متأسفانه در این باره مس��ایلي مطرح شد که 

کاملا نادرست بود. 
وي افزود: یارگیري پرس��پولیس هم هیچ 
ارتباطي به من نداشت. مطمئنا اگر قرار بود این 
تیم با سلیقه من بسته شود، بازیکنان دیگري 
به پرسپولیس مي آمدند. پرسپولیس بازیکنان 
خوبي را جذب کرده  البت��ه غیر از یکي، دو جا 
که این هم نظر شخصي من است. آنها در دفاع و 
حمله بازیکنان خوبي دارند،  اما در خط هافبك 

نیاز به تقویت دارد. 
س��رمربي راه آهن با اش��اره به طلب 319 
میلیوني خود از باشگاه پرسپولیس گفت: از 2 
سال و نیم پیش من این رقم را از پرسپولیس 
طلب دارم و دوست ندارم که با شکایت طلبم 
را از پرسپولیس بگیرم. فقط یك بار زارع قائم 

مقام باش��گاه با من صحبت ک��رد و گفت تا 2 
هفته دیگر طلبت را مي دهیم که از آن روز یك 

ماه مي گذرد. 
دای��ي در ادامه درب��اره حمای��ت برخي از 
هواداران پرس��پولیس پیش از انتخاب مانول 
ژوزه و تش��ویق او در تمرین ها، گفت: مردم به 
من لطف دارن��د و من از آنها تش��کر مي کنم، 
اما از همه هواداران پرسپولیس مي  خواهم که 
فقط بازیکنان و مربي خود را تشویق کنند و به 
دنبال حاشیه نباشند چرا که فکر مي کنم اسم 
علي دایي براي پرس��پولیس حاش��یه درست 
مي کند. از آنها مي  خواهم به هیچ عنوان اسم 
م��ن را نیاورند و بگذارند خاط��رات خوبي که 
با پرسپولیس داش��ته ام همچنان زنده بماند. 
متأسفانه بعضي ها دوس��ت دارند کارهایي را 

انجام دهند که به نام من تمام شود. 
س��رمربي راه آهن درباره سؤال خبرنگاري 
که پیرام��ون مطرح ش��دن ن��ام او در یکي از 
دادگاه هاي مربوط به اختلاس اتفاق افتاده بود، 
گفت: ای��ن حرف ها آنق��در احمقانه و بي خود 
اس��ت که من به خودم اجازه نمي دهم درباره 
آن صحبت کن��م. علي دای��ي در این مملکت 
آنقدر سالم زندگي کرده اس��ت که اگر تا الان 
کوچك ترین مش��کلي از من پیدا کرده بودند 

100 بار آویزانم کرده بودند.
 متأس��فانه این موضوع ها را رس��انه هایي 
بازتاب مي دهند که همه مي دانند این رسانه ها 
به کجا وابسته هستند. نیاز به گفتن من نیست 
و خود مردم هم مي دانند که در این مدت چه 
کس��اني پول مردم را غارت کرده اند نه کسي 
مثل علي دایي که زحمت کشیده و روي پاي 

خودش ایستاده است. مطمئن باشید این آرزو 
را به گور خواهند برد که از زندگي من چیزي 

پیدا کنند. 
وي افزود: چرا تا الان به کساني که دستور 
پرداخت این پول ها را داده اند و مردم هم آنها 
را مي شناس��ند ، کاري نداش��تند. متأسفانه 
این ها همه اش مسایل سیاسي است که برخي 
مي  خواهند نام علي دایي را وس��ط بکش��ند. 
خیلي مسخره اس��ت که آن فرد که پول مردم 
را خورده در دادگاه اس��م من را بی��اورد. من 
بالاي 15 سال است که در ایران کار اقتصادي 
مي کنم و در این مدت حتي ی��ك ریال هم از 
هیچ بانکي وام نگرفته ام. برخي دوست دارند با 
مطرح کردن این مسایل ذهن مردم را از اصل 

موضوع منحرف کنند. 
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ریز و درشت از فوتبال ایران

 علیپ�ور ب�دون اطلاع و 
تحقیق اتهامی را وارد می 
کند باید آن را ثابت کند. 
با توجه به جلس�ه ای که 
با مس�ؤولان فدراسیون 
داش�تم به توصیه آنها  از 
طریق کمیته انضباطی این 
مساله را پیگیری می کنم 
و طبق قانون جلو می روم

رحیمی مچ فتح ا... زاده و رویانیان را ساکت خواباند

خلعتبری؛ش�ماره 9 س�پاهان

 

دايي، قرباني را نمي خواهد
وقتي محمدحسن انصاري فرد با مالکان جدید راه آهن براي 
مدیرعاملي به توافق رس�ید بلافاصله پیروز قرباني، فرزاد 
آش�وبي و جهانگیر عس�گري را جذب کرد. 24 س�اعت از 
حضور این 3 بازیکن در راه آهن نگذشته بود که انصاري فرد 
به دلیل مذاکره مالکان راه آهن با علي دایي سرانجام ترجیح 
داد اس�تعفا دهد. حالا با آم�دن دایي ح�رف و حدیث هاي 
زیادي در خصوص این 3 بازیکن جدید مطرح مي شود ولي 
آخرین اخبار حاکي از آن است که دایي از بین این 3 نفر فقط 

یك نفر را نمي خواهد.
یکي از نزدیکان سرمربي راه آهن به سایت گل خبر داد که 
دایي موافق جذب پیروز قرباني نیس�ت ولي فرزاد آشوبي 
و عس�گري را مي خواهد. با این ش�رایط به نظر مي رسد که 
قرباني همچنان باید به دنبال تیم باشد و در آمدن به راه آهن 

نیز با بدشانسي مواجه شد.

زوم

محمدرضا خلعتبري مهاجم فصل گذش��ته الوصل تقریبا تصمیم نهایي اش را گرفته 
و به زودي با باشگاه س��پاهان قرارداد امضا خواهد کرد. این در حالي است که استقلال و 
پرسپولیس خواهان جذب او بودند ولي خلعتبري سر از سپاهان آورد تا دوباره فوتبالش 

را در اصفهان  ادامه  دهد. 
     مثل اینکه حضورت در سپاهان قطعي شده است؟

فعلا که قرارداد امضا نشده ولي توافقات کامل صورت گرفته و اگر اتفاق خاصي نیفتد 
سال آینده در سپاهان بازي خواهم کرد.

    راستي چرا سپاهان را انتخاب کردي؟
سپاهان در فوتبال ایران تیم بزرگي است از طرفي من چند سال در اصفهان بازي کردم 
و روزهاي خوبي در ذوب آهن داشتم. شاید اگر از ذوب آهن پیشنهاد خوبي داشتم دوباره 
به این تیم برمي گشتم ولي شرایط مالي این باشگاه چندان مناسب نبود. سپاهان در لیگ 
قهرمانان آسیا حضور دارد و من خیلي  دوست دارم با این تیم جام قهرماني آسیا را بالاي 
سر ببرم. از طرفي دوستان قدیمي ام در ذوب آهن حالا در سپاهان حضور دارند و مي توانم 

یك فصل خوب داشته باشم.
     مي گویند مبلغ قرارداد تو یك میلیارد و 500 میلیون تومان است؟

اینکه مي گویند پول میلیاردي گرفتم به هیچ عنوان صحت ندارد و مي توانید اگر قرارداد 
بستم، برگه قراردادم را ببینید.

     راستي دوست داري در سپاهان چه شماره اي را برتن کني؟
دوست دارم شماره 9 را بپوشم و اگر این شماره در اختیار بازیکني نبود آن را برتن مي کنم. در 
غیر این صورت شماره دیگري را برمي دارم و این موضوع زیاد برایم مهم نیست. در باشگاه الوصل 

هم شماره 9 در اختیار بازیکن دیگري بود و من شماره 90 را برتن کردم. 

زوم



گزارش کوتاه

کاکا؛ ۳۵ میلیون یورو 
مدی��ران رئال مادری��د به فکر ف��روش کاکا 
افتاده اند. براین اس��اس ش��نیده می شود، این 
بازیک��ن که در دو فص��ل اخیر با حض��ور اوزیل 
آلمانی، به بازیکنی نیمکت نشین تبدیل شده، به 
تیمی که خواهان وی باشد، واگذار خواهد شد. 
در شرایط کنونی آ.ث میلان تلاش زیادی برای 
جذب ستاره سابق خود دارد؛ این در حالی است 
که قیمت کاکا 35 میلیون یورو اعلام شده است.

سوپر کاپ ایتالیا
 ۲۱ مرداد در چین

س��وپرکاپ ایتالیا 11 آگوس��ت )21 مرداد( 
مانند س��ال گذشته در کش��ور چین بین 2 تیم 

یوونتوس و ناپولی برگزار خواهد شد.
یوونتوس پیش از این چهار بار در سالهای 95، 
97، 2002 و 2003 قهرمانی در سوپرکاپ ایتالیا 
را جشن گرفته، در حالی که ناپولی تنها یك بار و 
در سال 90 با شکست 5 بر یك یوونتوس توانسته 

این جام را به دست آورد.

مشکل اصلي »کیتا«
س��یدو کیتا ابتدای هفته جاری پس از چهار 
س��ال و نیم حضور نزد آبی و اناری پوشان با تیم 
چینی دالیان آیربین قرارداد بس��ت. این ستاره 
32 ساله اهل مالی در مورد علت ترک کاتالان ها 
اظهار داشت: توافق نکردن بر سر موضوع مالیات 

باعث شد تا به همکاری با بارسا خاتمه دهم.
کیتا تاکید کرد: دوران خیلی خوبی را با بارسا 
پشت سر گذاشتم. من شیفته سادگی و فرهنگ 
حاکم بر بارسا و بازیکنانش هستم. هیچ وقت این 

همه خوبی را فراموش نخواهم کرد.

رقیبان  جدید برای دژاگه
 در ولفسبورگ

در ش��رایطی ک��ه اکن��ون اش��کان دژاگه و 
چند بازیکن ملی پوش »س��فید و سبزپوشان« 
ولفسبورگی آخرین روزهای تعطیلات تابستانی 
را پشت سر می گذارند، سایر نفرهاي این تیم زیر 
نظر فلیکس ماگات سرگرم آماده سازی خود در 

تمرینات قبل از شروع فصل هستند.
مطابق گزارشی که سایت بونته منتشرکرده، 
لژیونر ایرانی پس از بازگش��ت ب��ه تیم، مجبور 
است سخت خود را آماده کند، چرا که در پست 
هافبك نفوذی پس از  خرید ایویتس��یا اولیچ از 
بایرن مونیخ، مربی 58 ساله تیم امکان استفاده 
از واکلاو پیلار تازه وارد در کنار ویرهینیا پرتغالی 
را نیز دارد؛ از این رو در پس��ت مذکور ملی پوش 
ایرانی مجبور به رقابت با سه رقیب جدی است تا 

بتواند در ترکیب اصلی تیم جای گیرد.

اعلام آمادگی تیم فوتبال زندانی ها 
برای جذب »برنو« !

یك هفته پس از آنکه دادگاه شهر مونیخ، برونو 
را به خاطر آتش زدن عمدی منزلش به سه سال و 
نیم حبس در زندان محکوم کرد، تیم زندان شهر 
»دارمشتاد« برای به خدمت گیری این مدافع 22 

ساله اظهار علاقه کرد.
به نق��ل از بیلد،پتر بوتنر، مرب��ی این تیم در 
این باره گفت: اگر برونو بخواهد می تواند در تیم 
ما عضو ش��ود. او به درد ما می خورد و در تیم ما 

می تواند آمادگی اش را حفظ کند.
در پی محکومی��ت برونو، ق��رارداد وی برای 

انتقال به تیم ایتالیایی لاتزیو فسخ شد. 

روسیه به دنبال یک مربی دیگر
»مانچو«  با» سیتی«  تمدید کرد

روبرتو مانچینی مربی منچسترسیتی قرارداد 
تازه ای به مدت 5 س��ال با این تیم امضا کرد. با 
اینکه طی روزهای اخیر شایعاتی مبنی بر تلاش 
فدراسیون فوتبال روسیه برای جذب مانچینی 
برای هدایت این تیم مطرح ش��ده ب��ود، مربی 
ایتالیایی قهرم��ان لیگ برتر ق��رارداد خود را با 
سیتی تا سال 2017 تمدید کرد تا پروژه طولانی 
مدتی را برای نگه داشتن سیتی در سطح کنوني 

آغاز کند. 
س��یتی تحت هدایت مانچینی پس از 44 
سال فصل گذشته قهرمان انگلیس شد. گفته 
می شد درصورت انتقال او به روسیه قراردادی 
35 میلیون پوندی درانتظار مانچو خواهد بود، 
اما با اینکه هن��وز جزئیات مبلغ قرارداد جدید 
او با سیتی فاش نشده، گویا او پیشنهاد خوبی 
از سوی ش��یخ منصور مالك این تیم دریافت 

کرده اس��ت. 
مانچینی درمورد تمدید قراردادش گفت: »از 
اینکه پنج سال دیگر درخدمت سیتی خواهم بود 
خوش��حالم. ما فرصت بزرگی داریم تا براساس 
موفقیت ه��ای قبلی خ��ود این تیم را بس��ازیم. 
منچسترس��یتی باش��گاه فوق العاده ای اس��ت 
و رئیس و مالك و هی��أت مدی��ره و بازیکنان و 
کادرفنی و هوداران این تیم هم بی نظیر هستند. 
من ب��رای نبردهای هیجان انگی��ز آینده لحظه 

شماری می کنم.« 
مربی س��ابق اینتر در دسامبر 2009 هدایت 
س��یتی را به جای مارک هیوز در دست گرفت و 
در نخس��تین فصل حضور روی نیمکت این تیم 
توانس��ت جام حذفی را برای س��یتی به ارمغان 
بیاورد و به 35 س��ال ناکامی ای��ن تیم در جذب 
عناوین و افتخارات پایان دهد و این تیم را راهی 

رقابتهای چمپیونزلیگ کند.

فوتبال در جهان

موضع گیری صریح راجرز
می توانیم کارول را قرض بدهیم

اشکان کیهان
 برندان راجرز مربی جدید لیورپول اعلام کرده اگر اندی 
کارول خود را درحد واندازه های لازم برای این تیم نشان ندهد،  
این باشگاه می تواند او را به طور قرضی دراختیار تیمهای دیگر 
قرار دهد. راجرز که برای فابیو بورین��ی پدیده فصل قبل رم 
که درتیم ملی ایتالی��ا هم حضور داش��ت، برنامه ریزی های 
زیادی کرده، عملًا گفته لیورپول مدت زیادی منتظر کارول 

نخواهد ماند.
 اگر چه به نظر می رسد او به مهاجم ملی پوش انگلیس شانس 
دوباره ای برای اثبات شایستگی هایش درلیورپول بدهد و ببیند 
آیا کارول می تواند خود را با س��بك جدید بازی تطبیق دهد یا 
نه. با توجه به اینکه کارول سبك بازی مش��خصی دارد، راجرز 
می خواهد پیش از هرگونه تصمیم قطعی درمورد او، مهاجمش 
را محك بزند. در مورد کارول گفته شده میلان یکی از تیمهای 
خواهان اوس��ت، ولی راجرز دراین مورد به دیلی تلگراف گفت، 
هیچ تماسی با روسونری نداشته ولی احتمال قرض دادن کارول 
را مد نظر قرارداده است: »من هرگز نمی گویم که نمی گذارم هیچ 
بازیکنی از تیم جدا شود. برای اینکه اگر تا دو هفته دیگر بازیکنی 
بفروشیم، آنگاه همه این حرفم را به من یادآوری می کنند. وقتی 
در مورد قرض دادن بازیکن حرف می زنیم، و البته این قضیه فقط 
درمورد اندی صدق نمی کند، ممکن است در درازمدت منافعی 
برای باشگاه وجود داشته باشند. ممکن است در صورت انتقال 
قرضی بازیکنان تجربه زیادی کسب کنند و با بازی بهتری به تیم 
بازگردند و اعتماد به نفس بیشتری پیدا کنند. بي گمان دراین 
شرایط خیلی ازاینکه بیشتر فصل 
را روی نیمکت بنشینند، اعتماد 
به نفس خواهند داشت.« راجرز 
پس ازاینکه س��وانزی را درلیگ 
برتر متحول کرد امیدوار اس��ت 
بتواند درلیورپ��ول هم تغییرات 
اساسی ایجاد کند. به همین خاطر 
خیلی ها معتقدند اندی کارول که 
35 میلیون پون��د برای لیورپول 
هزینه دربرداشته، درسیستم بازی 
راجرز جایی نداشته باشد و نتواند 
خود را با س��بك بازی این مربی 
تطبیق دهد. فلسفه فوتبال راجرز 
خیلی زیاد به تیمهای اسپانیایی 
ش��باهت دارد که حتی درجام 
ملتهای اروپا هم بدون حضور یك 
سانترفوروارد در زمین قهرمان شد 

و این کاملاً برخلاف سبك بازی سنتی انگلیسی است. 
راجرز علاقه چندانی به استفاده از بازیکنی همچون کارول 
درتیمش ندارد و حتی از وقتی کارول از یورو برگشته تلفنی 
هم با او صحبت ک��رده و از برنامه های درازم��دت خود برای 
این تیم گفته است. »به هرحال اندی کارول حتی زمانی که 
درلیورپول نبود، پیشنهادهای گوناگون از همه تیمها داشت. 
من با او حرف زدم و او خیل��ی خوب می داند درچه جایگاهی 
است.« لیورپول از هفته آینده تمرینات پیش فصل خود را در 

آمریکای شمالی آغاز می کند. 

هراتفاقی در بازار نقل و انتقالات ممکن است

اولین شوک »گالیانی« به هواداران میلان
 دانیال صدقی

در باشگاه میلان مثل همه تیمهای دیگر فوتبال ایتالیا که 
بحران اقتصادی بیداد می کند، هیچکس آرام و قرار ندارد. به 
گفته آدریانو گالیانی، نایب رئیس باشگاه در اولین روز شروع 
تمرینات پیش فصل این تیم، هر اتفاقی در بازار نقل وانتقالات 
ممکن است. البته اردوی میلان بدون بازیکنان ملی پوش و 
بازیکنان برزیلی که برای شرکت درالمپیك دعوت شده اند، 

شروع شد.
 آدریانو گالیانی برای اینکه خی��ال همه را راحت کند، در 
اولین کنفرانس خبری تیم گفت که نه فقط برای تیاگوسیلوا، 
بلکه در مورد هربازیکن این تیم هراتفاقی ممکن است بیفتد 
و او تنها ساعت هفت و یك دقیقه روز سی ویکم آگوست که 
آخرین روز مهلت نقل و انتقالات است، می تواند ترکیب نهایی 
این فصل روس��ونری را به خبرنگاران اعلام کن��د. اما به آنها 
تضمین داد که این تیم با هدف قهرمانی در ایتالیا و پیش روی 
در لیگ قهرمانان ساخته خواهد شد. این اظهار نظر گالیانی 
نش��ان داد که بر خلاف تصور همگان، بازار تابستانی میلان 
تمام نش��ده و حتی ایبراهیموویچ، روبینیو و تیاگوسیلوا هم 
قابل فروش هس��تند. البته برای زلاتان هنوز هیچ خریداری 
پیدا نشده و دربین این سه نفر بازیکنی که احتمال جدایی اش 
از روسونری از بقیه بیش��تر به نظر می رسد، روبینیو است که 
حتی دراردوی پیش فصل هم با اضافه وزن ناشی از تعطیلات 
طولانی مدت حاضر ش��د. گالیانی برای اینکه خیال همه را 
راحت کند گفت که میلان و یووه و اینتر دیگر نمی تواند ستاره 
هایی با دستمزد های آنچنانی دراختیار بگیرد و خاطرنشان 
کرد به رغم تلاش تیمهای ایتالیایی فینالیست های چند سال 
اخیر لیگ قهرمانان نش��ان می دهد ک��ه توانایی هرتیمی به 
نسبت دارایی های باشگاه تعیین می شود و میلان از این نظر 

در رتبه هفتم قرار می گیرد. 
در میلان خبری از ورود ش��یخ های عربی و شرکای دیگر 
نیست و ظاهرا روال سابق با بودجه کم ادامه خواهد داشت. این 
بیست وهفتمین اردوی پیش فصل عصر سیلویو برلوسکنی 
بود که دوشنبه شب برای شام به میلانلو آمد. طی 26 فصل 
اخیر، میلان 28 جام کسب کرده و درایتالیا بالاتر از اینتر با 20 
جام و یووه با 17 جام ایستاده است. یك تحول بزرگ درمیلان 
این فصل این خواهد بود که این جوان ترین تیم میلان طی 
سالهای اخیر است که دو س��ال هم از میانگین سنی معمول 
جوان تر نشان می دهد و خیلی از ستاره های دیرینه خود را هم 
از دس��ت داده و آمبروزینی تنها بازیکن متعلق به نسل قبلی 

این تیم است. 
 گالیانی گفته که میلان باید تعداد مصدومان خود را در این 
فصل به شکل قابل توجهی کاهش دهد و اشتباهات فصل قبل 
را که قهرمانی را از روسونری گرفتند، تکرار نکند. روسونری 
فصل گذشته درهشت بازی آخر خود 8 امتیاز ازدست داده و 
جام را به یووه تقدیم کردند. میلان برای ظهور نوچرینو های 
دیگر برنامه ریزی کرده و البته از هدف اصلی خود که رقابت با 

یوونتوس است، غافل نخواهد شد.   

دادگاه جنجالی انگلیس شروع شد

آخرين تسويه
 حساب »تری« و »فرديناند«

مسیحا سام نژاد
در مراس��م مجلل جش��ن 
عروس��ی آندره اینیستا که 
روز یکش��نبه برگزار ش��د، 
فقط س��تاره های بارس��لونا و اس��پانیا شامل 
مسی، پیکه، چابی و کاس��یاس در بین 700 
میهمان دعوت ش��ده به این مراس��م حضور 

نداشتند. 
در این مراسم که در قصر تاماریت برگزار 
شد، دهها تن از س��اکنان و دوستان قدیمی 
او در فوئنتالبیا واقع در اس��تان آلباسته یك 
دهکده پرت با 1800 نفر ساکن آن که اینیستا 
28 سال پیش در آن جا متولد شده هم شرکت 
داشتند. در میهمانی بزرگ اینیستا که ترکیبی 
از افراد وی.آی.پی و ش��هروندان عادی بود، 
نکته های زیادی نهفته که ناگفته های زیادی 
در م��ورد بازیکنی ک��ه اقتص��اد فوئنتالبیا را 

متحول کرده، برملا می کند.
 اینیس��تا ک��ه بهتری��ن بازیک��ن ی��ورو 
2012 انتخاب شده، با خوش��حالی از همه 

میهمانانش باب��ت تبری��ك و محبت آنها 
به وی و آن��ا اورتیس نام��زد دیرینه اش 

تش��کر می کرد. همه با آغوش باز از او 
استقبال می کردند. حتی صدها تن از 
هواداران بارسلونا برای دست تکان 
دادن برای او در خیابانهای اطراف 
به این محل هج��وم آورده بودند. 
اینیستا در اس��پانیا از محبوبیت 
عجیبی برخوردار است. با وجود 
اینکه هرگز مثل کریس رونالدو 
با یک��ی از چهره های معروف 
دنیای مد رفت و آمد نکرده و 
دستمزدی نجومی دریافت 
نکرده است. تحقیقات انجام 
شده نشان می دهند که او از 
فرناندو آلونسو و رافا نادال 
هم به لطف 10 میلیون 
طرف��دار در فیس بوک 
و چهار هزارطرفدار در 
توئیتر محبوب تر است. 

اینیس��تا هرگز فراموش 
نکرده که در 12 سالگی یك 
بچه فقیر بی پول بود و پدرش 
هم کار نداشت. وقتی بارسلونا 

در سال 2000 او را به خدمت گرفت، به جای 
اینکه مشغول زندگی دنیوی شود و با فراری 
به این ط��رف و آن طرف برود، ش��روع به 
خریدن زمین هایی کرد که پدرش در آن 
جا کار می کرد. 120 هکتار زمین برای او 
14 میلیون یورو هزینه در برداشتند. اما او 
بعد از 10 سال کارخانه و مزرعه خودش را 
راه اندازی کرد و از همه مهمتر اینکه در یکی 
از نا امید ترین روس��تاهای اسپانیا اشتغال 
زایی کرده و 22 تن از ساکنان روستایش را 
در کارخانه اش استخدام کرده و بقیه را در دو 

شرکت املاک و مستغلات به کار گرفت. 
شهردار فوئنتالبیا می گوید که آندرس 

زندگ��ی آنه��ا را دگرگون 
ک��رده اس��ت. 

اینیستا که در بارس��لونا زندگی 
می کند، اغلب اوقات به فوئنتالبیا 
س��رمی زند و با بلوز ساده  و یك 
شلوار کوتاه بین زمین هایش راه 
می رود و با همه س��اکنان حرف 
می زند و حتی به فرزندان مهاجران 
خارجی هم توپ های امضا شده به آنها 
هدیه می دهد. او را در اس��پانیا به عنوان 
یك آقای محترم می شناسند. چندی پیش 
برای ترمیم کلیسای شهر از او کمك خواسته 
بودند و اینیس��تا مبلغ قابل توجهی برای این 
هدف پول پرداخت. همه هم روستایی هایی 
قبلی او از اینیستا طرفداری می کنند و برای 
تشکر از س��خاوتمندی او، اسم یکی از 
خیابانهای این ش��هر کوچك 
را به نام او تغییر داده 

اند.
  

دلارام عظیمی
 جان تری کاپیتان چلس��ی 
روز دوش��نبه در لن��دن در 
دادگاه حاضر شد تا در مورد 
اتهام توهین نژادپرستانه اش به آنتون فردیناند 
در جریان بازی فصل گذش��ته چلس��ی برابر 

کوئینزپارک رنجرز پاسخگو باشد. 
مدافع 31 ساله تیم ملی انگلیس درجلسه 
دادگاه وستمینس��تر هرگونه اته��ام وارده را 
تکذیب کرد. در دادگاه برای اثبات اتهام  تری، 
تصاویری ویدئویی درمورد توهین نژادپرستانه 

وی پخش شد.
 آنتون فردیناند برادر کوچك تر ریو فردیناند 
هم تیمی سابق تری درتیم ملی انگلیس است. 
در صورت مجرم شناخته شدن تری، او مبلغ 
2500 پوند ازسوی دادگاه جریمه خواهد شد. 
تری متهم اس��ت که درجری��ان آن بازی که 
23 اکتبرگذشته انجام شد و میلیونها بیننده 
تلویزیونی داشته، توهینی درمورد رنگ پوست 

فردیناند به زبان آورده است. 
فردیناند در دادگاه گفت: »وقتی شخصی 

بحث رنگ پوست تو را مطرح می کند، موضوع 
واقعا دردناک است.« جان تری که با کت وشلوار 
خاکس��تری رنگ دردادگاه حاضرشد با اینکه 
خواسته بود کنار وکیل خود بنشیند، به دستور 
رئیس دادگاه در جای��گاه متهمان قرارگرفت. 
اما کمی بعد به او اجازه داده شد به طور موقت 
این جای��گاه را رها کند و به تماش��ای تصاویر 
پخش شده بنشیند. البته در این نوار ویدئویی 
توهین های زننده آنتون فردیناند به جان تری 

هم شنیده می شد.  
دادگاه تری به ریاست قاضی هاوارد ریدل 
برگزار می شود و هیچ  هیات منصفه ای درمورد 
این دادگاه تصمیم گی��ری نخواهد کرد. گویا 
آنتون فردیناند پیش از توهی��ن تری به وی، 
حرف هایی درم��ورد رابطه غیرمش��روع او با 
نامزد هم تیمی سابقش به زبان آورده و تری را 
تحریك کرده بود.  در دادگاه گفته ش��د اشلی 
کول و ج��ان میکل اوبی ه��م تیمی های تری 
درچلسی درزمان شنیده شدن این توهین ها 
درکنار آنها ایستاده بودند، ولی قرارنیست آنها 

به عنوان شاهد در دادگاه حاضر شوند. 

تری 5 روز بع��د از این ب��ازی در بیانیه ای 
خطاب به اتحادیه فوتبال انگلیس گفت، بین او 
و فردیناند نوعی درگیری لفظی وجود داشته 
است. فردیناند در دادگاه گفت برخلاف ادعای 
ت��ری، او درآن لحظه توهین نژادپرس��تانه از 
او ش��نیده اس��ت. تری دردادگاه گفت، بابت 
اظهارات فردیناند درمورد رابطه غیرمش��روع 
او با نامزد وین بریج هم تیمی سابقش ناراحت 
نش��ده بود برای اینکه این اولی��ن باری نبوده 
که درزمین بازی با چنی��ن حرفهایی روبه رو 

شده است. 
پس از پایان مسابقه که در زمین کیوپی آر 
انجام شد، تری از یکی از استیواردها خواسته تا 
فردیناند را از رختکن کوئینزپارک رنجرز بیرون 
بیاورد. تری دربیانیه اش گفته بود درآن لحظه 
فقط او و اشلی کول و آنتون آنجا بوده اند و تری 
از آنتون فردیناند پرسیده که آیا او را به توهین 
نژادپرستانه متهم می کند یا نه و پاسخ فردیناند 
چنین بوده است: »نه، به هیچ وجه« او بعدها 
در مصاحبه ای گفت: »من با همه صادق هستم 
و من هیچ منظوری نداش��تم. اگرشما تصاویر 

و من را نگاه کنی��د خیلی خوب می فهمید که 
خوب نیست.« 

 پس ازآن مسابقه فردیناند فکرنمی کرد تری از 
واژه های نژادپرستانه علیه او استفاده کرده باشد. او 
گفته بود این اتفاقها درزمین می افتند و این دو با 
هم دست داده بودند. اما کمی بعد نامزد فردیناند 
تصاویر ویدئویی روی سایت یوتیوب را به او نشان 
داده و مطمئن بود که تری از توهین نژادپرستانه 

استفاده کرده است. 
درهمان تصاویرمشخص است که فردیناند 
درجریان درگیری لفظی ای��ن دو به ماجرای 
نامزد وین بریج اش��اره ای داش��ته است. تری 
دربیانیه ای خط��اب به پلیس درم��اه نوامبر 
گفته بود، او به خاطراتهام نژادپرستانه به وی، 
احساس کرده مورد توهین قرارگرفته است. او 
گفته بود بازیکنان درزمین از واژه های تندی 
اس��تفاده می کنند، ولی بحث اته��ام توهین 
نژادپرستانه چیزی دیگر و کاملا غیرقابل قبول 
اس��ت. تری گفته بود هرگز در زندگی اش به 
چنین چیزی متهم نشده و چنین اتهامی را به 

خود یك توهین می داند.
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ان�دی  هرح�ال  ب�ه   
زمان�ی  کارول حت�ی 
ک�ه درلیورپ�ول نبود، 
پیشنهادهای گوناگون 
از همه تیمها داشت. من 
با او حرف زدم و او خیلی 
خ�وب می دان�د درچه 

جایگاهی است

ستاره ای که یک شهر را نجات داد

»اینیستا«، ضد ستاره محبوب اسپانیا



 

آخرین مرحله رقابتهاي 
ز  لم��اس پی��ش ا لی��گ ا
بازي ه��اي المپی��ك لندن 
قرار اس��ت در ش��هر لندن 
برگزار شود و طي آن بسیاري از ستاره هاي 
دوومیداني ش��انس خود را پی��ش از حضور 
رس��مي در بازي ه��اي المپی��ك در ای��ن 

مس��ابقه ها امتحان مي کنند. 
احس��ان ح��دادي اصلي تری��ن ش��انس 
دوومیدان��ي ایران ب��راي رس��یدن به مدال 
المپیك نیز در هفته هاي اخیر خود را آماده 
کرده تا در رقابتهاي لی��گ الماس در لندن 

ش��رکت کند.
 او که صدرنش��ین ج��دول رده بندي لیگ 
الماس در بخش پرتاب دیسك است، در فاصله 
س��ه روز مانده به آغاز رقابته��ا، همچنان در 
اشتوتگارت آلمان به تمرین مي پردازد و با توجه 

به صادرنشدن روادید، حضورش در مسابقه هاي 
انگلیس، همچنان مبهم است. 

حدادي در گفت وگوي اختصاصي با ایسنا 
اظهار کرد: م��ن تمرینهایي را ک��ه باید انجام 

مي دادم انجام دادم و ش��رایطم خوب اس��ت؛ 
همچنان کمي دس��تم درد مي کند، اما نگران 
کننده نیس��ت و امیدوارم تا المپیك ش��رایط 

بهتر شود. 

وي در مورد رقابتهاي لیگ الماس در لندن 
نیز گفت: این مسابقه ها از چند جهت براي من 
مهم است؛ اول اینکه طبق برنامه ریزي مربي ام 
مي خواهم در این مسابقه آخرین محك را براي 
حضور در المپیك داشته باشم. دوم این که من 
صدرنشین لیگ الماسم و مي خواهم با حضور 
در این رقابت نیز امتیازهاي لازم را به دس��ت 
آورم، اما تاکنون که س��ه روز به آغ��از رقابتها 
باقي مانده ویزاي من صادر نش��ده است؛ این 
در حالي است که دو هفته است گذرنامه ام را 
به سفارت انگلیس داده ام. امیدوارم که بتوانم 
در رقابتهاي لندن ش��رکت کنم، اما اگر در آن 
مسابقه نیز شرکت نکنم، به طور حتم در یکي 
از رقابتهاي پرتاب دیس��ك که در همین شهر 
اش��توتگارت خواهد بود، مس��ابقه مي دهم تا 
وضعیت آمادگي ام پیش از بازي ها مش��خص 

شود. 

نیمه دوم

سرمربي تیم ملي هندبال جوانان: 

مسؤولیت ناکامی را
 بر عهده می گیرم 

سرمربی تیم ملی هندبال جوانان ایران پس 
از شکست مقابل قطر و ناکامی از کسب سهمیه 
جام جهانی گف��ت: به دلی��ل مصدومیت چند 
بازیکن کلیدی و در اختیار نداش��تن مهره های 
مورد نظر نتوانس��تیم آنچه را لایق نام ایران بود 
به نمایش بگذاریم، از این رو مس��ؤولیت ناکامی 
تیم را برعهده می گیرم. ع��زت ا... رزمگر اظهار 
کرد: در نخستین دیدار از مرحله دوم این رقابتها 
برابر تیم کویت نتوانستیم در حد و توان نام ایران 
ظاهر شویم. متأسفانه در بازی با کویت روی چند 
اش��تباه فردی در همان ابتدا عقب افتادیم و در 
ادامه هر چه تلاش کردیم با تغییر ارنج و سیستم 
دفاعی نتوانستیم اختلاف امتیازها را جبران کنیم 

و تن به شکست دادیم. 
وی افزود: پس از این شکس��ت جمع و جور 
کردن تیم خیلی س��خت بود. بازیکنان   روحیه 
خود را از دس��ت داده بودند و   توانایی رویارویی 
با قطر را نداش��تند. به هر حال قطر تیم بس��یار 
قدرتمندی اس��ت و به نظر م��ن در حال حاضر 
بهترین تیم در آسیا به شمار می رود که بازیکنان 
منتخب هندبال جهان را به خدمت گرفته است. 
با این وجود بویژه در نیمه دوم بازی خوبی انجام 

دادیم که متأسفم نتوانستیم نتیجه بگیریم. 

پنجمین دوره بازی های دانش آموزان آسیا 

ایران قهرمان کشتی آزاد شد
در پنجمین دوره بازی های دانش آموزان آس��یا 
در رشته کش��تی آزاد، ایران با کسب 3 مدال طلا، دو 
مدال نقره و دو برنز عنوان قهرمانی را به خود اختصاص 
داد.افش��ین رحمانی در وزن 38 کیلوگرم، س��امان 
شجاعی در وزن 63 کیلوگرم و آرش نیرآبادی در وزن 
76 کیلوگرم، مدال طلا را بر گردن آویختند. شهاب 
خوال در وزن 46 و محمدمه��دی بی نیاز در وزن 42 
کیلوگرم مدال نقره را کسب کردند و فرهاد علی تبار و 
کامران قاسم پور به ترتیب در اوزان 35 و 69 کیلوگرم 
به مدال برنز رسیدند تا کاروان ورزشی ایران در رشته 
کشتی آزاد با کسب 3 مدال طلا، دو مدال نقره و دو مدال 
برنز قهرمان شود. تیم  آذربایجان نیز نایب قهرمان شد.

خب��ر دیگ��ر این ک��ه در رش��ته تکوان��دو  نیز 
نماین��دگان ایران یك مدال طلا و ی��ك مدال برنز 
را بر گردن آویختند. براین اس��اس، در وزن 48 - 
کیلوگرم، محمد حسینی نیا با شکست رقبای خود 
از کشورهای روس��یه، تایلند و قزاقستان به فینال 
راه پیدا ک��رد و در این مرحله نی��ز تکواندوکاری از 
کش��ور آذربایج��ان را مغلوب کرد و م��دال طلای 
ای��ن وزن را به خ��ود اختصاص داد. عل��ی خالقی 
دیگر تکوان��دوکار دانش آم��وز وزن 63 - کیلوگرم 
در بازی نخس��ت حریف قزاقس��تانی را از پیش رو 
برداشت؛ تکواندوکار کشورمان در بازی دوم حریفی 
از روسیه را با شکست مواجه کرد، اما در بازی سوم 
به تکواندوکاری از تایلند باخت و صاحب گردن آویز 

مدال برنز شد.

ووشو غرب آسیا 

نقره های مفت و بدون مبارزه
 دومین دوره مس��ابقه هاي ووشو غرب آسیا در 
حالي با حض��ور تنها 16 ورزش��کار خارجي برگزار 
مي شود که در برخي اوزان پس از وزن کشي مدال 

آوري برخي ووشو کاران قطعي شده است. 
این رقابت ها ب��ا حضور 24 ورزش��کار )9 نفر از 
ایران، 4 نفر از لبنان، 5 نفر از عراق، 5 نفر از اردن و 
یك نفر از سوریه( به قضاوت 15 داور در بخش ساندا 
و تنها در بخش مردان آغاز ش��د که در رقابت هاي 
صبح دیروز از 9 بازي انجام شده 7 ورزشکار ایران 

راهي دور بعد شدند. 
نکته جالب در این دوره از رقابت هاي غرب آس��یا 
این است که در یك وزن مثل 56- کیلوگرم تنها یك 
ورزشکار حضور دارد که وي بدون انجام هیچ مبارزه اي 
مي تواند اگر مدالي بخواهند توزیع کنند صاحب مدال 
طلا ش��ود! در بعضي اوزان دیگر مانن��د 80- ، 85- ، 
90- و 90+ کیلوگرم تنها دو ورزشکار حاضر هستند 
که یکي از آن ها ایراني است و این هم نشان مي دهد 
که ورزشکاراني که در این رقابت ها حاضر هستند، از 
همان ابتداي وزن کشي مي دانستند که مدال نقره شان 
قطعي اس��ت. در وزن 60- کیلوگرم هم طبق برنامه 
مسابقه ها تنها سه ورزشکار حاضر هستند که غیر از 
میرزایي و نماینده اردن ورزشکار دیگر در همان دور 
اول با قرعه استراحتي که دریافت کرد مدال نقره اش 

را قطعي کرد. 
در اوزان 65- ، 70- و 75- هم چهار ورزش��کار 
حضور دارند که ورزشکاران ایران در همان دور اول با 
صعود به مرحله بعد مدال نقره خود را قطعي کردند. 
البته هنوز مشخص نیس��ت که در این رقابت ها آیا 
مدال برنز مشترک اهدا خواهد شد یا تنها یك نفر 
برنز مي گیرد که اگر قرار باشد مدال برنز مشترک 
داده ش��ود، ورزش��کاران در همان روز وزن کشي 

خیال شان از بابت مدال راحت است. 

علیرضا حیدري: کشتي گیران، 
المپیک را آن طور که هست نگاه کنند

 دارنده شش مدال کشتي آزاد جهان و المپیك 
گفت: بهتر است کشتي گیران، المپیك را آن طور 
که هست نگاه کنند نه کوچك و نه خیلي بزرگ. 
علیرضا حیدري در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: طي چند جلس��ه اي ک��ه در تمرینات تیم 
ملي کش��تي حضور داشتم احس��اس مي کنم، 
کشتي گیران شرایط خوبي دارند و در سه یا چهار 

وزن شانس مدال آوري داریم. 

منهای فوتبال
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رسولی نژاد به من توهین کرد
صفایی: با وزیر و معاونانش به سازمان 

بازرسی می روم 
رئیس سابق فدراسیون تیراندازی با کمان گفت: ما را از 
بازرسی کل کشور نترسانید چرا که اگر پایم به آنجا باز شود، 
ناگفته هایی دارم که بر اساس آن خیلی ها باید به دستگاه های 

قضایی مراجعه کنند.
کریم صفای��ی در گف��ت و گو ب��ا ف��ارس، در خصوص 
صحبت های رس��ولی نژاد، گفت: با ادبیاتی که رسولی نژاد 
صحبت کرده وی را به افکار عموم��ی واگذار می کنم. وی به 
جای معاونت پارلمانی و حقوقی وزیر ورزش ما را به یاد افرادی 
می اندازد که در گذش��ته در خیابان های تهران شهره شهر 
بودند و سردرمدار چماق به دست ها. می گویند اگر می خواهی 

کسی را خراب کنی از وی بد دفاع کن.
وی ادامه داد: رس��ولی نژاد به من توهین شخصی کرده و 
گفته است من با س��گ بازی می کنم و خرج سگ هایم زیاد 
است. اگر سطح سواد و علمی شما به اندازه این موضوع نیست 
باید خدمتتان عرض کنم که بالاترین و پیش��رفته ترین متد 
حفاظت فیزیکی از اماکن )از یك هکتار به بالا(، متد سگ و 
دوربین است که بر همین اساس س��ایت تیراندازی با کمان 

آزادی با سگ و دوربین حفاظت می شد.
صفایی یادآور شد: در سال 88 برای 6 ماه نزدیك به 42 
میلیون به مدیرکل وق��ت مجموعه آزادی بابت نگهبان پول 
دادیم که در همین حی��ن چندین میلیون کابل از س��ایت 
آزادی ربوده ش��د. البته حرف های من مستند است و مانند 
رسولی  نژاد غیرمستند حرف نمی زنم. نکته قابل توجه اینکه 
پس از استفاده از سگ دیگر از سایت دزدی نشد، ضمن اینکه 
به خاطر سرمای ش��دیدی که در فصل زمستان وجود دارد، 
نگهبان نمی تواند در جنگل های سایت دوام بیاورد و بهترین 

حالت نگهداری از اماکن، سگ است.
رئیس سابق فدراس��یون تیراندازی با کمان در خصوص 
تغییر کاربری ورزش��گاه آزادی گفت: ای��ن موضوع به عمر 
مدیریت رسولی نژاد قد نمی دهد، چون ناگهانی به ورزش آمد. 
معتقدم اگر الفبای کارشناسی را کسی بلد باشد فرق تعهد و 
بدهی را می داند. تعهدات ما 10 میلیارد بود اما بدهی ها دو 

میلیارد است.
وی در خصوص نامه اش به فدراس��یون جهانی و شکایت 
علیه فدراسیون ایران گفت: چرا شکایت ما 4 ماه پیش نبود 
و به تازگی انجام شد؟ هدفم از این نامه خورده نشدن حق دو 
المپیکی مان بود. همین جا هم اعلام می کنم که وزارت ورزش 
هر مساعدتی بخواهد می کنم به شرطی که دهقان و وزیری به 

المپیك 2012 لندن اعزام شوند.
صفایی در پایان گفت: آقای رسولی نژاد چه شده است که 
سر از سایت درآوردید؟ خوشحالم که در این مکان پیدایتان 
ش��د. امیدوارم حال که در مورد دلالان صحبت کرده اید، به 
زودی چهره دلالان از صدا و سیمای جمهوری اسلامی معرفی 

و مشخص شود تا ببینم در آن زمان شما کجا هستید. 

انتخابات تکراری فدراسیون 

زرگری، حقی و سهرابی نمایندگان 
دوچرخه سواری ایران در المپیک

پس از بررس��ی و عملکرد رکابزنان کش��ورمان از سوی 
فدراسیون دوچرخه سواری، اس��امی نمایندگان کشورمان 
برای حض��ور در رقابت ه��ای المپیك 2012 لن��دن  اعلام 
شد.براین اساس، مهدی س��هرابی از اس��تان زنجان و امیر 
زرگری از استان مرکزی در ماده اس��تقامت جاده و علیرضا 
حقی از استان تهران در ماده تایم تریل به عنوان ملی پوشان 
کش��ورمان برای حض��ور در المپیك لندن انتخاب ش��دند.

رقابت های دوچرخه سواری این دوره از مسابقات المپیك در 
دو بخش پیست و جاده از تاریخ 6 تا 16 مردادماه سال 1391 
برگزار می شود که با توجه به کسب 3 سهمیه این رقابت ها 
در بخش جاده، رکابزنان کشورمان در تاریخ 6 تا 7 مرداد ماه 
سال جاری در ماده استقامت جاده به مسافت 250 کیلومتر و 
در مسیر “The mall” و در تاریخ 10 مرداد ماه در ماده تایم 
 Hamptonتریل انفرادی به مسافت 44 کیلومتر و در مسیر
Court Palace- Hampton" Court Road” ب��ا 

نمایندگان کشورهای دیگر به رقابت خواهند پرداخت.
ای��ن انتخ��اب در حال��ی انجام ش��ده ک��ه در تاریخ 31 
اردیبهشت ماه سال جاری و در آخرین روزهای مدیریت علی 
زنگی آبادی همین 3 نفر برای حض��ور در المپیك انتخاب و 
معرفی شده بودند که با روی کار آمدن خسرو قمری و به بهانه 
اینکه نفرات ذخیره نیز باید برای حض��ور در المپیك آماده 
باشند انتخابات زمان زنگی آبادی معلق اعلام شد اما در نهایت 
پس از حدود یك ماه و نیم همین نفرات دوباره به عنوان نفرات 

المپیکی دوچرخه سواری ایران معرفی شدند.

توکلیان: کشتي آزاد حرکت رو به جلو دارد 
مربي سابق تیم ملي کشتي آزاد ایران، شرکت در مسابقه هاي 
جایزه بزرگ مادری��د را فرصت خوبي ب��راي ارزیابي وضعیت 
کشتي گیران دانست. امیر توکلیان در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: شرکت در این تورنمنت براي کشتي گیراني نظیر رضا 
یزداني مفید بود. هفت مدال طلاي کسب شده در این رقابتها 
نشان داد که کشتي ما حرکتي رو به جلو دارد. این تورنمنت 
کش��تي گیران را به لحاظ ش��رایط بدني و تکنیکي به سطح 

مطلوبي براي رقابتهاي المپیك مي رساند. 
توکلی��ان درب��اره پیش بین��ي اش از تع��داد مداله��اي 
کشتي گیران ایران در المپیك گفت: نمي توانم در مورد تعداد 
مدال پیش بیني کنم، زیرا شرایط المپیك با مسابقه هاي دیگر 
تفاوت دارد، اما با اطمینان مي گویم که قطعاً در لندن نتایج 

بهتري نسبت به المپیك پکن خواهیم داشت. 

مربیان تیم هاي ملي کشتي براي المپیک 
لندن مشخص شدند 

با توجه به محدودیتي ک��ه براي اعزام مرب��ي به بازي هاي 
المپیك وجود دارد، کادر فني تیمهاي ملي کشتي آزاد و فرنگي 
مشخص شد که تعدادي از مربیان حاضر در اردوي تیمهاي ملي 
در کاروان اعزامي به لندن غایب هستند. در کشتي آزاد رسول 
خادم، سرمربي تیم به همراه کیانوش اعتماد مقدم، رضا لایق، 
محمد طلایي و علیرضا رضایي کادر فني را در المپیك تشکیل 
مي دهند. همچنین در کشتي فرنگي محمد بنا، سرمربي تیم به 
همراه جمشید خیرآبادي، ایرج اسفندیاري فر و رسول جزیني به 

عنوان مربي به لندن مي روند. 
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 اگر فدراس�یون به من می گف�ت تو به ای�ران می آیی تا این 
رقابتها را ببری م�ن قبول نمی ک�ردم، چون ب�ه دنبال برد 
نیستم. هدف من پیشرفت و بهتر شدن است. نباید اهداف 

اجباری باشد. 
والیبال ایران باید بهترین ش�ود و آماده تر از قبل شود. سه 
هدف ما قهرمانی آس�یا، ورودی المپیك و پیشرفت و بهتر 
شدن بود. همیشه المپیك برای والیبال ایران یك رؤیا بود، 
اما حالا آن قدر خوب ش�ده ایم که می توانستیم به المپیك 

برویم و تنها با یك شکست نتوانستیم

زوم
سرویس ورزش

پس از ناکامی تی��م ملي والیب��ال ایران در 
انتخابی المپیك، خولیو ولاس��کو سرمربی 
ایتالیایی تیم ملی ب��ه مرخصی رفت و پس 
از بازگش��ت به ای��ران در نشس��تی خبری 

پاسخگوي پرسشهاي اهالی رسانه بود.
    صدا می آید؟ 

ولاس��کو در ابتدای پنجمین نشس��ت 
خبری خودش در ایران به زبان فارسی گفت: 
»ص��دا می آید؟صبح به خی��ر«. هم اکنون 
والیبال ایران یك هدف دارد و آن رس��یدن 
به لیگ جهانی اس��ت. اما هن��وز نمی دانیم 
شرایط حضور در لیگ جهانی چطور است. 
هنوز مشخص نیس��ت، چون کنفدراسیون 
 )AVC( آسیا مشخص نکرده که آیا قهرمان
کاپ مس��تقیم می رود یا قهرمان آس��یا که 
ایران اس��ت. ای��ن وضعیت تا هفت��ه آینده 
مش��خص خواهد ش��د. آقای درخشنده با 
رئیس کنفدراس��یون صحبت کرده اند که 
هفته آینده را زمان اعلام برنامه مش��خص 
کرده اند. این وضعیت گیج کننده است و به 

فدراسیون ایران ارتباطی ندارد.. 
وی ادامه داد: پیش��نهاد داده ایم در یك 
تورنمنت ش��رکت کنیم. تونس قبول کرده 
که به ای��ران بیاید و بازی تدارکاتی داش��ته 
باش��د. براي نخس��تین بار هم روسیه تیم 
والیبال ایران را دعوت ک��رده تا دیدارهای 
دوس��تانه ای برگزار کنیم. پس از روسیه به 
لهستان می رویم و در تورنمنتی با آرژانتین، 
آلمان و لهس��تان بازی خواهی��م کرد. پس 
از این تورنمنت در تورنمنتی در اس��لوونی 

حاضر خواهیم شد. 
ولاس��کو همچنین با ابراز خوشحالی از 
دیدارهای دوستانه تیم ملی بیان کرد: پس 
از بازگش��ت از ژاپن اس��تراحتی داشتیم و 
سپس برنامه هایمان را با انرژی انجام دادیم. 
تغییرات��ی ایجاد کردیم تا انگی��زه تیم ملی 
حفظ شود و حالا به تجربه مسابقه نیاز داریم. 
حالا یاد گرفته ایم که هیچ مسابقه ای برای 

ما آسان نیس��ت. ایران از رقابتهای انتخابی 
المپیك تجربه خوبی به دست آورد. آن اتفاق 
تنها برای ایران نیفتاد. پیش از ژاپن گفتم که 
تیم فوتبال بارس��لونا در لیگ اسپانیا چنین 
اتفاقی را تجربه کرد. حالا آلمان در قهرمانی 
اروپا نیز برابر ایتالیا به این وضعیت دچار شد. 
در آلمان کس��ی تصور نمی کرد ایتالیا تیم 
قدرتمندی باشد و همه به بردهای آلمان فکر 
می کردند، اما در نهایت ایتالیا پیروز میدان 

بود. باید از تمام تجربه ها درس بگیریم.
    چرا به استرالیا باختیم؟ 

یکی از خبرنگاران از ولاسکو پرسید که 
شما گفته بودید نگران آنالیز حریفان از ایران 
نیستید، اما استرالیا با آنالیز ایران به پیروزی 
رسید. آیا همچنان موافق هستید؟ وی پاسخ 
داد: مشکل اول ما این بود که بسیاری از ملی 
پوش��ان گمان می کردند دیدار با اس��ترالیا 

دشوار نیست. 
وقتی فهمیدم با بچه ها صحبت کردم که 
بازی دشواری داریم، اما تفکر بازیکنان عوض 
نش��د. تنها حرفهایی که با بازیکنان زدم در 
ست اول تأثیر گذاشت و در ادامه نتوانستیم 
این تفکر را حفظ کنیم و شکست خوردیم. 
همیش��ه وقتی فکر کنید بازی ساده است و 
بعد دشوار ش��ود ترس وجودت را می گیرد 
و عصبی می ش��وید و شکس��ت می خورید. 
دومین دلیل این است که بازیکنان استرالیا 
بدون استراحت به کشورهای گوناگون رفتند 
و بازی کردند. ایتالیا، بلغارس��تان، بلژیك و 
لهستان کش��ورهایی است که اس��ترالیا در 
آنجا بازی دوستانه برگزار کرد و دلیل سوم 
این است که استرالیا تیم قدرتمندی در آسیا 

محسوب می شود. 
وی ادام��ه داد: چندب��اری در ای��ن باره 
صحبت کردم که تیم های آسیایی قدرتمند 
هس��تند. باید این ذهنیت ما عوض شود که 
وقتی یکبار قهرمان می ش��ویم خودمان را 
بهترین می دانیم و این اشتباه است. همیشه 
گفته ام که باید تلاش کنیم تا بهتر ش��ویم. 

در ژاپ��ن به ای��ن نتیجه رس��یدیم. پیش از 
رقابتها دو خواسته از فدراسیون داشتم یکی 
برطرف کردن مشکل س��ربازی بازیکنان و 
دیگری برگزاری دیدارهای دوستانه که تنها 

نخستین خواسته من برآورده شد. 
خبرنگار دیگری درباره نحوه اس��تفاده 
بازیکنان از کادرفنی پرس��ید که ولاس��کو 
اظهار داش��ت: م��ا از بازیکنان ب��ا توجه به 
مباحث تاکتیکی اس��تفاده کردیم. ما تنها 
به انگیزه بازیکن��ان توج��ه نمی کردیم. ما 
بهترین بازیکنان را انتخ��اب کردیم. خیلی 
از ملی پوشان اسم و رسم نداشتند اما برای 
من نامدار هس��تند و از آنها استفاده کردم و 

عملکرد خوبی هم داشتند. 
ولاس��کو به پرس��ش دیگ��ری مبنی بر 
دلیل صعود نکردن ایران به المپیك گفت: 
به این دلیل ک��ه تنها به اس��ترالیا باختیم 
و فقط همی��ن. خبرنگار دیگر پرس��ید اگر 
برابر چین به جای 3 بر 2 ب��ا نتیجه 3 بر 1 
برنده می ش��دیم، چه؟ که ولاس��کو 
گفت: بل��ه این هم درس��ت 
است، اما به هرحال ما 
لیا  باید استرا
شکست  را 
می دادیم. 
ی  و
ر  د

پاسخ به پرسشي که یك نسل طلایی ایران 
با این ناکامی از دس��ت نرفت؟ گفت: البته 
المپیك از دست رفته است. واقعا حیف شد 
که نرفتیم. اما حالا باید گریه کنیم؟ باید به 
آینده نگاه کنیم. شاید این المپیك از دست 
رفت، اما این نس��ل می تواند برای المپیك 
بعدی آماده ش��ود. مس��ن ترین بازیکن ما 
اگر در المپیك بعدی ب��ه میدان برود بازهم 
سه س��ال از ملی پوش کنونی ایتالیا که در 
المپیك لندن به میدان خواهد رفت جوانتر 
است. همه چیز به انگیزه بازیکنان بستگی 
دارد که همچنان آماده باش��ند. برای آینده 
مبارزه کنند و بدانن��د که می توانند بهترین 
باش��ند. انگیزه چیزی اس��ت ک��ه می تواند 

والیبال ایران را به بهترین مکان ها برساند. 
    متاسفم از این پرسش!

خبرن��گار دیگری از ولاس��کو پرس��ید، 
»فدراس��یون والیبال بین دو گزینه ولاسکو 
را انتخاب کرد. او و آناس��تازی کارشان را در 
ایران و لهس��تان با هم آغاز کردند. لهستان 
افتخارهای زیادی به دس��ت آورد، اما ایران 
نتایج جالبی نگرفت. آنها س��همیه المپیك 
گرفتند و ما باختیم و هیچ نتیجه ای نگرفتیم.« 
ولاس��کو میان صحبت های خبرنگار آمد و 
گفت: ش��ما درحال صحبت کردن هستید و 
انگار نمی خواهید چیزي بپرسید. اگر سوال 
دارید مطرح کنید، اما اگر می خواهید صحبت 
کنید جای من بنشینید و من بروم. خبرنگار 
پرس��ید اجازه می دهید حسرت بخوریم که 
چرا به جای شما آناستازی را انتخاب نکردیم؟ 
که ولاسکو گفت: بله. آناستازی مربی خوبی 
است و یکی از بهترین بازیکنان من بود. حالا 
شما خوشحال هس��تید که من این حرف را 
زدم؟ می خواهید بگویید که اگر آناس��تازی 
بود س��همیه می گرفتید؟ واقعاً متأس��فم از 

این سؤال. 
    دو هدف؟!

خبرنگار دیگری پرس��ید آیا فدراسیون 

2 هدف داش��ت برای اس��تخدام شما. یکی 
المپیك و دیگری لیگ جهانی. با ازدس��ت 
رفتن المپیك ایران می تواند وارد لیگ جهانی 
شود یا خیر؟ که ولاسکو گفت: نمی دانستم 
اهداف فدراسیون اینها بوده است. من برای 
3 هدف به ایران آمدم و اگر خواسته ها از من 
این دو چیز بود قبول نمی کردم. درباره لیگ 
جهانی نیز بگویم که چیزی قابل پیش بینی 
نیست. باید با قدرت آماده شویم و در رقابتها 

شرکت کنیم. 
وی ادام��ه داد: اگ��ر فدراس��یون به من 
می گفت تو به ایران می آیی تا این رقابتها را 
ببری من قبول نمی کردم، چون به دنبال برد 
نیستم. هدف من پیشرفت و بهتر شدن است. 
نباید اهداف اجباری باشد. والیبال ایران باید 
بهترین شود و آماده تر از قبل شود. سه هدف 
ما قهرمانی آسیا، ورودی المپیك و پیشرفت 
و بهتر ش��دن بود. همیش��ه المپیك برای 
والیبال ایران یك رؤیا ب��ود، اما حالا آن قدر 
خوب شده ایم که می توانستیم به المپیك 

برویم و تنها با یك شکست نتوانستیم. 
ولاس��کو درباره وضعیت کنونی والیبال 
ایران بیان ک��رد: اعتقاد دارم ک��ه ایران هیچ 
محدودیت��ی در والیب��ال ن��دارد. می تواند 
حرفهای زیادی در دنیا داش��ته باش��د. تنها 
یکس��ری از مش��کلات را باید رفع کنیم. دو 
مش��کل بزرگ داریم که یکی از آنها در حال 
برطرف شدن است. این مشکل درباره خدمت 
سربازی بازیکنان بود که از فدراسیون خواسته 
ام بهترین بازیکنانی که در تیم جوانان هستند 
را همین امروز به خدمت بفرس��تند تا زمانی 
که وارد تیم ملی بزرگسالان می شوند مشکل 
خروج از کش��ور نداشته باش��ند. متاسفانه 

مشکل سربازی خیلی به ما ضربه زده است. 
مش��کل دیگر ما این اس��ت که بای��د بازی 
تدارکاتی زیادی برگزار کنیم. باید همیش��ه 
مس��ابقه بدهیم. یادگیری بازیکنان در یك 
مس��ابقه بین المللی خوب به اندازه دو هفته 
تمرین است. باید با فدراس��یون کشورهای 
دیگر رابطه داشته باشیم تا با آنها دیدارهای 

دوستانه برگزار کنیم. 
    اگر صعود نکردیم!

ولاس��کو درباره قراردادش با فدراسیون 
ایران نیز بیان کرد: من درباره آینده صحبت 
ک��ردم، به این دلی��ل که مربی��ان حرفه ای 
همیش��ه باید به آینده خود فکر کنند. برای 
آین��ده باید ب��ا رئیس فدراس��یون صحبت 
کنم. زمان زیادی داریم و صحبت های ما به 
چیزهای زیادی بستگی دارد. شاید ورودی 
لیگ جهانی را نگرفتی��م و همه چیز عوض 
شود. امیدوارم به لیگ جهانی صعود کنیم، 
اما اگر صعود نکردیم کنج��کاوم ببینم چه 
اتفاقی می افتد. وقتی برنده هس��تی همه با 
تو دوست هستند و از تو تعریف می کنند، اما 
وقتی ببازی چیزی مشخص نیست. آن زمان 
دوست واقعی مشخص می ش��ود. من واقعاً 
خوش��حالم که در ایران کار می کنم. ایران و 
بازیکنانم را دوس��ت دارم. حتی بازیکنانی 
که قبلًا در تیم ملی بودند را دوس��ت دارم و 

همواره از آنها تشکر می کنم.

ولاسکو: شرح حال ما
 مانند بارسلونا و تيم ملي آلمان بود!


